
 

 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde den 22. april 2024 på FUS 

Deltagere: 

• Fmd. Marianne Blomstrøm (Afd. Fussingsvej) 
• Næstfmd. Carina Lindberg Nielsen (Afd. Fussingsvej)  
• Mette Teglhus (Afd. Lindvigsvej/Fussingsvej) 
• Julie Bæk Krog (Spec. Afd.) 
• Anne Poulsen (Afd. Kildegade) 
• Eva Olsen (afd. Fussingsvej) 
• Dularma (Elev fra Fussingsvej) 
• Kalle Stærk Gøgh (Elev fra Lindvigsvej) 
• Vakant (Elev fra Kildegade) 
• Betina Vium Andersson (Medarbejder) 
• Cathe Agerbo Brunsgaard Wulff (Medarbejder) 
• Heidi Oksfeldt Bjerrehus (Medarbejder) 
• Katja Andersen (Ledelse)  
• Dorthe Mølgaard Mathiassen (Ledelse) referent 

Afbud:  
Mette Teglhus 
Cathe Agerbo 
 
Fraværende uden afbud:  

 

Punkt 1 Velkomst og dagsorden kl. 17.00-17.05 

a) Velkomst v. Fmd. Marianne Blomstrøm 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen godkender dagsordenen. 

Dagsorden godkendt. 

Punkt 2 Nyt fra elevrådet kl. 17.05-17.20 v/ Elevrådsrepræsentanter  

a) Elevrådets arbejde og fokuspunkter. 
 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning.  

 

Lindvigsvej har ansøgt om penge til en tur til Egeskov, der er også ansøgt om penge til 
påskeæg, begge ansøgninger er sendt til Sønderbro Kulturhus 

Der er også blevet opsat en postkasse til forslag fra hele afdelingen.  

 

Punkt 3 Input til Årsberetning 17.20-17.40  

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning.  



 

  Side 2 

SB drøftede mulige tematikker til årsberetningen, godkendelse af budget, Nytårstaffel, 
mødt alle afdelingslederne, valg til SB, ændring af førskole som er flyttet fra maj til 
august, Mobilskabe i SFO, trafikvagter, mere synlighed generelt, gennemgang af 
trivselsmåling, som aldrig har været bedre, Høringssvar, Skolepatrulje – aktive om 
morgenen, SKAK, jubilarer mm.  

Ønske fra Marianne og Carina at hele SB er med i filmen. Hvornår kan alle? Forslag at 
mødes en time før inden et ekstra SB-møde vedr. Lindvigsvej.  

OBS: Der skal også tages billeder af skolebestyrelsesmedlemmerne til næste 
skolefotosession i efteråret. 

 

Punkt 4 Orientering fra ledelsen og bestyrelsen kl. 17.40-18.00 (delvist lukket 
punkt)  

v. Fmd. Marianne Blomstrøm og skoleleder Katja Andersen 
• Ny aftale om Folkeskolen Folkeskolen skal sættes mere fri, mere fokus på 

dannelse, der er 33 initiativer. Der prioriteres også flere penge til folkeskolen bl.a. 
gives der midler til bøger og faglokaler. Aftalen kommer ikke til at påvirke 
kommende skoleår  

• Fagfordelingen Er godt i gang i alle afdelinger. Der skal slås nogle stillinger op 
pga. afgang og projekt omkring læseløftet, hvor vi har fået fondsmidler 

• Ansættelser i special Helle og Sofie – et stærkt felt med mange kvalificerede 
ansøgere.  

• Fase 2 stilling Stillingen er slået op, der er to x åbent hus. Mulighed for genopslag. 
KKA er vikar for fase 2 fra sommerferien, hvis stillingen ikke besættes. HR-
deltager og afvikler test. Deltagere fra SB: Carina og Anne  

• SB-valg Der har været vælgermøde. Der mødte ikke nogen op. Mette Teglhus kan 
fylde den post ud som repræsentant for LIN og bestyrelsen kan fortsætte i sin 
nuværende form. Bestyrelsen konstituere sig ved første møde i det nye skoleår. 

• Andet Der har været møde med kvalitetstilsynet i dag, afventer resultater fra 
prøverne og trivselsmålinger ift. det fremadrettede forløb. 

 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 

 

Pause kl. 18.00 -18.30  
 

Punkt 5 kl. 18.30 – 18.50 Hverdags glimt fra Fase 1 

v. afdelingsleder Dorthe Mølgaard Mathiassen 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning.  

 



 

  Side 3 

Punkt 6 Første drøftelse af politisk punkt vedr. oprettelse af selvstændig 
folkeskole for 0.-6. klasse på Lindvigsvej samt to scenarier for 7.-9. klasse kl. 18.50 
– 19.30 (lukket punkt) 

v. Fmd. Marianne Blomstrøm og skoleleder Katja Andersen 

Bilag medsendt dagsorden. 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 

 

Punkt 7 Drøftelse af principper kl. 19.30 – 19.45 

v. Fmd. Marianne Blomstrøm og skoleleder Katja Andersen 

 

a) Principper for brug af AULA og sociale medier  
(medsendt som bilag) 
Eva: Forslag om ændring ift. forventningen fra bør til at Aula skal tjekkes.  
KKA: Anden linje, stavefejl i skole + elevplan skal rettes til meddelelsesbog + rette 
et punktum til en bindestreg for at lette det sprogligt. Nævne LinkedIn under 
SoMe.  
Marianne: Rettes det og fremsendes og godkendes?  
KKA: Det rettede udsendes sammen med referatet. 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 

 

Evt. kl. 19.45-19.50  

Eva: Spejderne på Fabriksvej vil gerne ind på Fussingsvej, succes med forløb på 
Lindvigsvej. Opfordring til at kontakte DMM direkte. De er meget velkomne.  

 

Henvendelser kl. 19.50 

Elevrepræsentanterne deltager ikke under dette punkt.  

  

Ekstraordinært SB-møde om Lindvigsvej tirsdag d. 14.5 kl. 16.00 på Fussingsvej 

Næste ordinære SB-møde er d. 27. maj 2024 Fussingsvej 
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